
Geachte heer, mevrouw, 

  

In november 2020 is gymzaal De Meet in Haren afgebrand. De gymzaal werd overdag gebruikt 

door de basisscholen CBS De Borg, OBS De Wissel en GBS Het Mozaïek en in de avonduren 

verhuurd door Sport050. De afgelopen periode is de design & build aanbestedingsprocedure 

doorlopen voor de bouw van een nieuwe gymzaal. Door de beoordelingscommissie is Wind 

Design & Build uit Drachten als meest geschikte partij beoordeeld. Wij hebben dan ook besloten 

om de herbouw van de gymzaal De Meet in Haren te gunnen aan Wind Design & Build uit 

Drachten 

  

Zoals in het raadsvoorstel kredietaanvraag d.d. 6 juli 2022 toegelicht, hebben we dit project 

ingezet als pilotproject aangaande de gemeentelijke ambities rondom circulariteit 

en natuurinclusief bouwen. Wind Design & Build heeft hierop goed gescoord. Zo wordt de nieuwe 

gymzaal energieneutraal en grotendeels demontabel gerealiseerd. De gevel zal voorzien worden 

van gerecyclede geknipte betontegels en de vloer- en wandtegels en de sportvloer zijn 100% 

recyclebaar. De gymzaal wordt voorzien van nestkasten voor diverse vogelsoorten en een spouw 

voor vleermuizen. Ook krijgt de gymzaal een sedumgroen dak. Als bijlage hebben we enkele 

impressies van het plan toegevoegd.  

  

De gymzaal wordt grotendeels teruggebouwd op de voormalige plek van 

de afgebrande gymzaal. Nu we het exacte bouwvlak weten, wordt binnenkort de kapvergunning 

aangevraagd en het bijhorend groenplan ingediend. De 4 monumentale bomen blijven behouden. 

Er dient houtopstand (beplanting) en 1 boom verwijderd te worden. De te verwijderen boom en de 

te verwijderen houtopstand worden gecompenseerd ten westen van het bouwvlak in combinatie 

met een kruidenrijke graslandzone voor we een goede ecologische overgang. Dit conform het 

opgestelde ecologisch adviesrapport. Naast de kapvergunning worden tevens de 

werkzaamheden opgestart voor het verkrijgen van de overige vergunningen. Als alles conform 

planning verloopt wordt de nieuwe gymzaal in het 3e kwartaal van 2023 opgeleverd. 

  

De komende periode worden de omwonenden geïnformeerd over het (plannings)proces rondom 

de herbouw van de gymzaal. Tevens wordt samen met omwonenden, de scholen 

en de buurtvereniging gesproken over de herinrichting van het terrein bij de Mellenhorst. Hiervoor 

worden enkele bijeenkomsten georganiseerd, zodat het plan vervolgens definitief kan worden 

gemaakt.  

  

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

  

Met vriendelijke groet, 

Carine Bloemhoff 

Wethouder Onderwijs   



 

 

 

 



 

 



 

 

 

 


